
INBRENG AB BIJ RAADSVOORSTEL 12/65 (AFSTOTING DE LEIJE) 

Voorzitter, 

Elke week bezoeken gemiddeld 2750 mensen zwembad de Leije. Dat is een groot aantal. Het toont 
aan dat er behoefte is aan zo’n zwembad. Algemeen Belang is dan ook van mening dat wij, als 
politiek, moeten proberen om een zwemvoorziening in Oisterwijk te houden. 

AB pleit al sinds 1999 voor de bouw van een sporthal met zwemvoorziening op locatie Den Donk. Bij 
de besluitvorming over de brede school de Bunders stelden wij voor om niet voor 1 miljoen een 
gymzaal bij de school te bouwen, maar dat geld te besteden aan een sporthal op Den Donk. Want 
voorzitter, er is ook een nieuwe sporthal nodig. De sporthal van de Leije is in 2020 afgeschreven en 
zou tegen die tijd grondig gerenoveerd moeten worden.  

AB zal een amendement indienen waarin gevraagd wordt nader te onderzoeken of de bouw van een 
sporthal met zwemvoorziening op Den Donk mogelijk is en wat dat zou kosten. Die zwemvoorziening 
zou in elk geval instructiezwemmen en doelgroepzwemmen onderdak moeten bieden. 

Om de periode vanaf 1 januari 2015 tot het gereedkomen van een nieuw complex te overbruggen 
zijn volgens AB een paar opties denkbaar: 

1. een marktpartij huurt en exploiteert zwembad de Leije,  dan wel het hele complex; 
2. de gemeente blijft het zwembad exploiteren, maar op kleinere schaal; 
3. het instructiezwemmen en doelgroepzwemmen worden ondergebracht bij ondernemingen 

en/of particulieren. 

AB wil laten onderzoeken of het mogelijk is het jaarlijkse exploitatietekort van 230.000 euro van het 
Staalbergven te verminderen door daarvan een natuurbad te maken of de exploitatie aan een 
marktpartij over te dragen. De kostenbesparing zou dan ingezet kunnen worden voor deze  
overbruggingsperiode. 

 

Voorzitter, 

AB heeft het raadsvoorstel nog eens kritisch bekeken en de consequenties nog eens goed overdacht. 
Dat heeft tot het volgende geleid. 

Het raadsvoorstel stelt voor geen extra middelen voor het behoud van een zwemfunctie beschikbaar 
te stellen. Wij hebben dat voorstel in ons amendement weggelaten, omdat de eis dat het geen geld 
mag kosten het vinden van een alternatief erg zal bemoeilijken. Gelet op de slechte staat van het 
gemeentelijke huishoudboekje moet er wel goed naar alternatieve inkomsten worden gezocht, 
vandaar onze onderzoeksvoorstellen in het amendement. Overigens heeft AB meerdere keren 
aangegeven dat de verwachte bezuinigingsopbrengst te rooskleurig door het college wordt 
ingeschat, omdat een dergelijke afstoting ook altijd kosten met zich meebrengt.  

Het voorstel om het instructiezwemmen onder te brengen bij een particulier is alleen goed als 
tijdelijke oplossing, maar niet voor de lange termijn. Daarvoor is een meer duurzame oplossing nodig. 

Tot zover. 



 

 

 

 


